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	1
	BSW Solarwirtschaft / IBC SOLAR AG

德国太阳能工业协会 / IBC太阳能股份有限公司
	The German Solar Industry Association is the world's largest solar association and maintains numerous international relationships, including with associations in the People's Republic of China.
IBC SOLAR AG is one of the oldest solar companies in Germany and, as a trading house, maintains diverse business relationships with companies in the People's Republic of China.

德国太阳能工业协会是全球最大的太阳能协会之一，与多个国际协会保持着联系。IBC太阳能股份有限公司是德国最古老的太阳能公司之一，作为一个贸易公司，与许多中国企业保持着各种业务联系。
	bsw-solar.de
ibc-solar.de

	2
	Follmann Chemie GmbH

Follmann化学有限公司
	The Follmann Chemie Group is a trend-setter in the development, production and distribution of sustainable specialty chemicals for the processing industry as well as for sealing systems, infrastructure products and marking materials for the construction sector. More than 900 employees generate sales of over 250 million euros worldwide with innovative problem solutions and products and achieve a production volume of approximately 65,000 metric tons. As a family-owned company, we are represented by our own employees in 15 countries, including India, China and Singapore. Over the last 15 years, we have focused the group of companies and our product portfolio on sustainability. We are guided by the sustainability guidelines of the chemical industry in Germany (Chemie3). Among other things, we have signed the Responsible Care Global Charter and have our actions evaluated by independent third parties such as EcoVadis. Our entire product portfolio in the printing sector is water-based and helps our customers in the packaging, wallpaper and tissue sectors to meet their sustainability targets. Our adhesives are particularly low in emissions and in part made from renewable raw materials. This ensures sustainability for our wood and furniture customers as well as our customers in the assembly sector. Our product portfolio for the construction sector is particularly characterized by durable, code-compliant and proven solutions. Our sealants ensure the stability of wind turbines, the impermeability of industrial catch basins (WHG) and the permanent protection of infrastructure such as roads, bridges and buildings.

Follmann化学专注于开发、生产和销售用于加工业的可持续特种化学品以及用于建筑业的密封系统、基础设施产品和标识材料等。公司拥有900 多名员工，凭借创新的解决方案和产品，全球营业额已超过超过 2.5 亿欧元，产量约达 65000 吨。作为一个家族企业，Follmann化学的员工遍布 15 个国家，包括印度、中国和新加坡。在过去的 15 年中，公司产品组合的重点放在了可持续发展上。我们以德国化工行业的可持续发展指导方针“化学3”（Chemie3）为指导。此外还签署了《责任关怀全球宪章》，并由 EcoVadis 等独立第三方对我们的行动进行评估。我们在印刷领域的所有产品组合均为水性产品，可帮助包装、墙纸和生活用纸领域的客户实现可持续发展目标。我们的粘合剂可实现低排放，其中一些粘合剂是用可再生原材料制成。可助力木材、家具以及装配部门的客户实现可持续发展。我们为建筑行业提供的产品组合经久耐用。我们的密封剂可确保风力涡轮机的稳定性、工业集水池（WHG）的防渗性以及道路、桥梁和建筑物等基础设施的永久保护。
	www.follmann-chemie.de

	3
	SAP SE

思爱普集团
	As the market leader in enterprise application software, SAP is helping companies of all sizes and in all industries run better by redefining ERP and creating networks of intelligent enterprises that provide transparency, resiliency, and sustainability across supply chains. SAP's end-to-end suite of applications and services enables its customers to operate sustainably and profitably, adapt continuously, and make a difference worldwide.

作为企业应用软件市场的领导者，思爱普通过重新定义企业资源规划系统和创建智能企业网络，在整个供应链中提供透明度、弹性和可持续性，帮助各种规模和各行各业的公司更好地运营。思爱普的端到端应用程序和服务套件使其客户能够可持续地运营并获得利润，不断进行调整，并在全球范围内有所作为。
	www.sap.com

	4
	Interzero & ALBA Group Asia

Interzero 及 欧绿保集团亚洲公司
	Interzero is one of the leading service providers for closing product, material, and logistics loops and an innovation leader in plastics recycling with the largest sorting capacity in Europe. Under the guiding principle of "zero waste solutions", the company supports more than 50,000 customers across Europe in the responsible handling of recyclables, helping them to improve their own sustainability performance and conserve primary resources. 
Interzero is closely linked to ALBA Group Asia through its owner and chairman, Dr. Axel Schweitzer. ALBA Group Asia has been active in waste management and recycling activities in Asia for more than 20 years. It has its headquarters in Hong Kong. Further branches are located in China, Indonesia and Singapore. With its vision for a world without waste, the company focuses on four business areas: Smart City Solutions, Plastics Recycling, Green Gas & Green Fuel Technology, and Hazardous Waste Recycling & Management. ALBA Group Asia emerged from the Asian activities of the German ALBA Group with more than 50 years of experience in Germany and Europe, but has been a legally independent group of companies since 2019. 

Interzero是全球领先的产品、材料和物流服务提供商之一，也是塑料回收领域的创新领导者，拥有欧洲最大的分拣能力。在”零废弃物解决方案“的指导原则下，该公司为欧洲50,000多家客户提供支持，负责任地处理可回收物，帮助他们提高自身的可持续发展绩效并节约原始资源。

Interzero公司作为欧绿保集团的姊妹公司，两者之间联系密切。欧绿保集团亚洲公司在亚洲从事废物管理和回收活动已有20多年的历史。其总部设在中国香港，在中国大陆、印度尼西亚和新加坡也设有分支机构。公司愿景是建立一个没有废弃物的世界，并专注于四个业务领域：智能城市解决方案、塑料回收、绿色气体和绿色燃料技术以及危险废物回收和管理。欧绿保集团亚洲公司脱胎于在德国和欧洲，拥有50多年经验，代表德国欧绿保集团在亚洲进行相关的商业活动，自2019年起已成为法律上的独立公司。
	www.interzero.de
www.alba.com

	5
	Gerber Architekten International GmbH

盖博建筑设计事务所
	Gerber Architekten is an internationally active architectural office. Urban planning, landscape planning, architecture and interior design are the fields of work. Today, it has around 340 very committed and experienced employees. In addition to the headquarters in Dortmund, there has been an office in Hamburg since 2007, an office in Berlin since 2011 and the locations Münster, Düsseldorf, Riyadh and Shanghai could also be further expanded.

盖博建筑设计事务所（Gerber Architekten）是一家活跃于国际舞台的建筑事务所。公司的业务领域包括城市规划、景观规划、建筑设计和室内设计。目前，公司拥有约340名经验丰富的员工。除位于多特蒙德的总部外，公司自2007年起在汉堡设立了办事处，自2011年起，在柏林设立了办事处，在明斯特、杜塞尔多夫、利雅得和上海的分支机构也得到了进一步扩展。
	https://www.gerberarchitekten.de

	6
	SILREAL GmbH

SILREAL有限公司
	SILREAL is a leading consulting firm specializing in policy advice and government relations in the life sciences sector. Founded in 2020, we focus on fostering robust partnerships between European and Chinese markets. Our mission is to serve as a bridge builder for stronger West-East healthcare collaborations while developing scalable solutions for public and private organizations. Our services include - Policy Consulting Government Relations, Strategic partnerships, Market entry strategies, Health economic evaluations. With years of combined experience advising government agencies, biotechnology companies, and healthcare organizations, SILREAL has a proven track record of implementing sustainable and impactful strategies.

SILREAL是一家领先的咨询公司，专门从事生命科学领域的政策咨询和政府关系。公司成立于2020年，致力于在欧洲和中国市场之间建立稳固的合作伙伴关系。我们的使命是在为公共和私营机构开发可扩展的解决方案的同时，为加强东西方卫生合作发挥桥梁作用。我们的服务包括政策建议、政府关系、战略合作伙伴关系、市场进入战略、卫生经济评估。凭借多年为政府机构、生物技术公司和医疗保健组织提供咨询服务的经验，SILREAL 在实施可持续和有影响力的战略方面拥有良好的记录。
	https://silreal.com/

	7
	GeoClimaDesign AG

GeoClimaDesign股份公司
	GeoClimaDesign AG is German manufacturer of capillary tube systems, which are ceiling heating and cooling systems for efficient operation of heat pumps in new and old buildings. They are a key product for the building energy turnaround. The features relevant to climate protection are:
1. the efficiency of each heat pump for heating increases (vs. radiator).
2. this leads to lower primary energy consumption (total electricity demand for heat pumps).
3. heat pump operating costs for the consumer are reduced
4. cooling is CO2-free and with PV and geothermal coupling even free of operating costs.
5. this makes buildings climate-silient (heat protection without CO2 consumption).
6. our ceiling heating/cooling is especially light and flat, means suitable for renovation. 
7. the three features especially relevant to our Chinese customers: 
    - the dual function of heating and cooling, 
    - the particularly high thermal performance, 
    - the heat pump efficiency.

GeoClimaDesign是一家生产建筑供暖系统的公司，代表了德国最新的节能技术。该公司通过在建筑中安装其轻薄的毛细管垫，从而为建筑提供供暖和制冷系统，在节能的同时供应能源，实现减排的目标。公司产品有如下特点：
1. 与散热器相比，进一步提高热泵的供暖效率。
2. 进一步降低一次能源消耗量（热泵的总电力需求）。
3. 降低消费者的热泵运行成本
4. 制冷不产生二氧化碳，如果采用光伏和地热耦合技术，甚至不产生运行成本。
5. 使建筑物具有气候适应性（在不消耗二氧化碳的情况下保护热量）。
6. 天花板加热/冷却系统轻便、平整，易于翻新。
7. 与中国市场强相关的三个特点： 
    - 加热和冷却的双重功能、 
    - 加热性能、 
    - 热泵效率。
	www.geoclimadesign.com

	8
	Hündgen Entsorgungs GmbH & Co. KG

Hündgen Entsorgungs股份有限公司
	Hündgen Entsorgungs GmbH & Co. KG is a medium-sized waste management company and one of the largest service providers in the region. Founded in 1949, the company has evolved into a company with a powerful fleet and around 120 employees.

Hündgen Entsorgungs股份有限公司是一家中型废弃物处理公司，也是地区最大的包装废弃物分拣处理服务商之一。创立于1949年，该公司目前已拥有约120名员工。
	www.huendgen-entsorgung.de

	9
	Hans Huber Environmental Technology (Shanghai) Co., Ltd. Huber Environmental Technology (China) Co., Ltd.

汉斯琥珀环保技术（上海）有限公司
琥珀环保技术（中国）有限公司
	HUBER SE, headquartered in Berching, Germany, is a worldwide active company in the field of water, wastewater and sludge treatment.
At our headquarters in Berching, 800 employees develop and manufacture products, manage projects and develop system solutions for municipalities and industries. With more than 40,000 installations worldwide HUBER is one of the internationally leading companies in this field. HUBER supports its customers in about 60 countries around the world through subsidiaries, offices or representatives by providing know-how and innovative products for water, wastewater and sludge treatment. HUBER's adapted treatment processes contribute to the solution of the global water problems.

位于德国Berching的Huber公司是全球领先的水，污水和污泥处理环保公司。
有800名员工致力于产品的研发和制造，项目策划和制定市政和工业污水的系统解决方案。凭借超过40000台的设备应用数量，HUBER已成为解决全球水问题的著名专家企业。HUBER公司在全球近60个国家通过自属子公司和代表处以及销售伙伴与客户紧密交流，提供水，污水和污泥处理领域的先进技术方案。
Huber在德国总部拥有现代化生产基地，通过先进的设计和加工技术以及优秀员工为全球市场提供高质量产品。孜孜不倦发展更新产品设备，可向全球水务市场提供全方位产品供应。通过HUBER各当地驻点形成的全球服务，保证产品设备可靠运行。
HUBER公司不仅在大型集中式污水处理厂享有丰富经验，同时也是非集中型污水处理项目的最佳合作伙伴。
	http://www.huber.cn/

	10
	Klüber Lubrication (SHANGHAI) Co., Ltd.

克鲁勃润滑剂（上海）有限公司
	As a member of the Freudenberg Group, Klüber Lubrication is one of the world's leading manufacturers of specialty lubricants, dedicated to providing high value-added tribological solutions for various industries around the globe. Klüber Lubrication has a presence in over 30 countries and sales partners in more than 40 other countries, with approximately 2,000 employees worldwide. Since entering China in 1980, Klüber Lubrication has brought comprehensive tribological solutions and over 2,000 high-performance lubrication products to Chinese customers. Klüber Lubrication has established a sustainable development matrix, implementing relevant measures from both footprint and handprint perspectives. In terms of footprint, Klüber Lubrication is committed to reducing its own waste emissions, using more environmentally friendly and lower carbon-emitting raw materials, and achieving zero carbon emissions through green electricity and other means. In terms of handprint, Klüber Lubrication has helped many corporate clients achieve lifetime lubrication, improving lubrication efficiency while reducing energy consumption.

克鲁勃润滑剂公司作为科德宝集团旗下业务集团——科德宝特种化工集团的成员之一，是全球领先的特种润滑剂制造商之一，致力于为全球各行各业提供高附加值的摩擦学解决方案。克鲁勃润滑剂业务覆盖30多个国家，在其它40多个国家拥有销售伙伴，全球拥有约2000名员工。克鲁勃润滑剂于1980年进驻中国，为中国客户带来了全方位的摩擦解决方案和超过2000种高性能润滑产品。克鲁勃润滑剂建立了可持续发展矩阵，从足迹和手印两个方向落实相关的措施。 在足迹方面克鲁勃润滑剂致力于减少自身的废弃物排放，在原材料选择上克鲁勃润滑剂使用了更加环保、更低碳排放的原材料，并且通过绿色电力等方式实现自身零碳排放。在手印方面，克鲁勃润滑剂帮助了很多企业客户实现终身润滑，提高润滑效率的同时减少能源消耗。
	www.klueber.com.cn

	11
	rose plastic (Kunshan) Co., Ltd.

玫瑰塑胶（昆山）有限公司
	For decades, rose plastic has been dedicated to innovative research and development, as well as production, of plastic packaging. Our high-quality plastic packaging boxes, tubes, boxes, and toolboxes are widely used in the commercial and industrial fields. rose plastic is a global leader in the field of cutting tool packaging. From micro-drills to heavy-duty precision milling heads, from diamond tools to welding rods, we can provide the most suitable packaging solutions for almost every application field. In addition, our versatile products not only meet the packaging needs of tool retailers and hardware markets, but are also popular in the fields of promotion and sales packaging. rose plastic has 10 subsidiaries worldwide and employs over 800 people.

玫瑰塑胶数十年来一直致力于塑胶包装的创新研发与生产。我们生产的高品质的塑胶包装箱、包装管、包装盒以及工具盒广泛应用于工商业领域。玫瑰塑胶是切削刀具包装领域的全球领导者。从微钻头到重型精密铣削头，从金刚石工具到焊条，我们能为几乎每个应用领域提供最适合的包装方案。此外，我们用途广泛的产品不仅满足工具零售商和五金市场的包装需求，而且也在促销和销售品包装领域广受欢迎。玫瑰塑胶在全球设有10个子公司，拥有800多名员工。
	www.rose-plastic.cn

	12
	Volkswagen (China) Investment Co., Ltd.

大众汽车（中国）投资有限公司
	Volkswagen Group is headquartered in Wolfsburg, Germany and is Europe's largest automotive company. It is also one of the most powerful multinational corporations in the world's automotive industry. As one of the earliest and most successful international partners in China's automotive industry, Volkswagen Group has accompanied China's automotive industry through nearly 40 years of ups and downs and rapid growth. For Volkswagen, sustainability means pursuing economic, social, and ecological objectives simultaneously and with equal energy. It is our aim to create lasting values, offer good working conditions, and conserve resources and the environment.

大众汽车集团总部位于德国沃尔夫斯堡，是欧洲最大的汽车公司，也是世界汽车行业中最具实力的跨国公司之一。作为中国汽车工业最早、最成功的国际合作伙伴之一，大众汽车集团伴随着中国汽车工业走过了跌宕起伏、快速成长的近40年。对大众汽车而言，可持续发展意味着以同等的精力同时追求经济、社会和生态目标。我们的目标是创造持久的价值，提供良好的工作条件，保护资源和环境。
	www.volkswagengroupchina.com.cn

	13
	BASF China

巴斯夫中国
	As the leading chemical company, BASF is present in more than 90 countries.  We operate around 240 production sites worldwide – including Ludwigshafen, Germany, the world’s largest integrated chemical complex owned by a single company.  It was there, in 1865, that the foundation stone was laid for the Verbund concept, which is still one of BASF’s great strengths today.  Intelligently linking and steering our Verbund plants creates efficient value chains – from basic chemicals to high value-added solutions such as coatings or crop protection products.  In the Verbund, we can manage our production in a resource-efficient, CO2-optimized and reliable way. By-products from one facility are used as feedstocks elsewhere, for example.  This saves us raw materials and energy, avoids emissions, lowers logistics costs and leverages synergies.

作为领先的化学公司，巴斯夫在90多个国家设有业务。我们在全球运营约240个生产基地，包括位于德国吕特维希港的世界上最大的综合化学工业园区。在1865年，我们奠定了一体化概念的基础，这仍然是巴斯夫今天的一大优势。我们智能地连接和管理我们的一体化工厂，创造高效的价值链——从基础化学品到高附加值解决方案，如涂料或作物保护产品。在一体化系统中，我们可以以资源高效、CO2优化和可靠的方式管理我们的生产。例如，一个设施的副产品可以用作其他设施的原料。这节省了我们的原材料和能源，避免了排放，降低了物流成本，并发挥了协同效应。
	www.basf.com

	14
	Messer SE & Co. KGaA

梅塞尔集团
	Messer is the world’s largest family-run specialist for gases used in industry, environmental protection, medicine, the food and beverage sector, welding and cutting technology, 3D printing, construction, and research and science. Under the “Messer – Gases for Life” brand, the company markets products and services in Europe, Asia and the Americas. Its approximately 11,200 employees collaborate in a family business that focuses on diversity and mutual respect. In most industrial processes, gases are just as important as water and electricity and play a major role in their decarbonization – through the use of green hydrogen, for example. Messer offers one of the largest product portfolios in the market and develops and optimizes application technologies for gases in state-of-the-art competence centers.

梅塞尔是世界最大的家族经营的工业气体专家，专注于工业、环保、医疗、食品饮料、焊接切割、3D打印、建筑以及科研等行业。在“梅塞尔-气体创彩生活”的品牌口号下，公司业务遍布欧洲、亚洲和美洲。约11,200名员工在这样一家注重多样化和相互尊重的家族企业中携手成长。在大多数工业流程中，工业气体与水电同等重要，并在脱碳过程中发挥着重要作用，例如对绿氢的使用。梅塞尔是市场上产品系列最为广泛的气体公司之一，并拥有世界一流的技术研发中心，在那里不断优化气体应用技术。
	https://www.messergroup.com/

	15
	Wuerth China Holding

伍尔特（中国）投资有限公司
	The Würth Group is the global market leader in the development, production, and sale of fastening and assembly materials. More than 400 companies operating over 2,500 branch offices and shops in more than 80 countries form part of this global family business, which hails from the German town of Künzelsau. The Würth Group is divided into two operational units: The Würth Line, on the one hand, specializes in the production of fastening and assembly materials for customers in the skilled trades and the industry. Other trading and production companies, known as the Allied Companies, operate in related business areas, ranging from electrical wholesaling and electronics to financial services. The Wuerth Group endeavors to deliver on its targets and promises to sustainability goals in China and globally. Our sustainability strategy has a global framework of three main transformation fields: climate neutrality, material life cycles as well as social standards. The Wuerth Group has been working with the GRI (Global Reporting Initiative) to audit its carbon information and will publish its first global Sustainability Report in mid-2023.

伍尔特集团于1994年进入中国，顺应本土化发展和数字化浪潮，大力发展多渠道战略。几十年来传承家族精神，勇担社会责任，稳步加速中国市场拓展。伍尔特专注细节连接世界，严格遵循全球技能领域中的高质量标准，用品质和服务助力各行业的每一个个体，聚焦技能提升、创造成就，相互联结携手推进全球化新征程。伍尔特集团努力在中国和全球范围内实现其可持续发展的目标和承诺。我们的可持续发展战略有一个全球框架，包括三个主要的转型领域：气候中和、材料生命周期以及社会标准。伍尔特集团一直与GRI（全球报告倡议组织）合作，审核其碳排放信息，并将在2023年中期发布其第一份全球可持续发展报告。
	https://www.wuerth.com/wuerth-group/homepage.php

	16
	REMEX GmbH

瑞美克斯
	As a recycling company, we organise the entire mineral material cycle by processing mineral waste such as construction waste and industrial by-products – making them usable again as quality-assured secondary aggregates. As a result, REMEX GmbH has been making a relevant contribution to the protection of resources for more than four decades.

矿物废料是一种珍贵的商品：这种意识促生了一个成功的企业，并确保瑞美克斯的客户和生态环境同时受益。作为一家再生资源企业，我们通过处理建筑垃圾和工业副产品等矿物废料来构建矿物材料的整体循环——使它们成为有质量保证的再生骨料。作为结果，瑞美克斯已经在资源保护领域做出了超过四十年的相关贡献。
	https://www.remex.de/en/
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	Metall-Chemie China Company Limited

镁拓化学品(上海)有限公司
	Metall Chemie was founded in 1949 and is headquartered in Hamburg, Germany. It is a long-established lubricant additive company belonging to the Metall Chemie family business group. The group's businesses include metal trading and recycling, surface treatment technology, food industry conveyor belts and lubricant additives. We are committed to the research and development, as well as production, of lubricants and anti-rust additives for metalworking fluids. With extensive expertise and strong technical advantages, advanced research and development equipment, and comprehensive quality control facilities, our products are renowned for their quality in Europe and America.

Metall Chemie（镁拓化学）成立于1949年。总部位于德国汉堡，是一家历史悠久的润滑油添加剂公司，隶属于是Metall Chemie 家族企业集团。集团业务涵盖金属贸易回收、表面处理技术、食品工业皮带传输机械及润滑油添加剂等。我们致力于润滑油脂和金属加工液防锈添加剂的研发与生产。拥有广泛的专业知识和雄厚的技术优势；先进的研发设备和完善的品质控制设施，产品质量誉享欧美。
	www.mc-china.cn
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	德国特里尔应用科技大学环境研究院物质流管理研究所
Trier University of Applied Sciences Environmental Campus Birkenfeld /lfaS
	The Institute for Applied Material Flow Management (IfaS) is a higher research institute of Trier University of Applied Sciences located at Environmental Campus Birkenfeld (ECB). IfaS was founded in 2001 thanks to the initiative of a few committed professors from the disciplines of Material Flow Management, Ecology, Business Management, Physics/Process Engineering and Communication/Ethics. The aim of IfaS is to promote the sustainable optimization of regional and operational material flows in specific and practice-oriented projects worldwide. Nowadays, our interdisciplinary team includes seven professors, 70 members of staff and various interns and student assistants from the following specialisations amongst others: Business management, Industrial engineering and management, Mechanical engineering, Process engineering, Energy management, Industrial ecology, Spatial and environmental planning, Forestry, Agriculture, Environmental law.

环境研究院物质流管理研究所（IfaS）是德国特里尔应用科技大学的高级研究所，位于在 比肯费尔德的环境研究院 (ECB)。IfaS成立于2001年，目标是通过以实践为导向具体的项目在全球范围内促进可持续地优化地区和运营物质流。目前我们的跨学科团队包括七位教授、70名员工以及来自以下专业（包括但不限于）的实习生和学生助理：商业管理、工业工程与管理、机械工程、过程工程、能源管理、工业生态学、空间和环境规划、林业、农业、环境法等。
	https://www.stoffstrom.org/?lang=en
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	Knorr-Bremse

克诺尔集团
	Over the years, Knorr-Bremse has come to establish itself as a vital and committed brand in the Chinese market. The company currently has operations at 13 locations in China (including the Asia Pacific headquarter office in Hong Kong), employing around 4,600 employees with significant and sustained growth expected to continue into the future. A Beijing-based wholly-owned subsidiary serves as the China headquarters for the Rail Vehicle division, centrally managing sales, marketing, engineering, operations, quality, purchasing, logistic, HR, FI/CO corporate communications and after-market activities for Brake System, Door System and HVAC System in the China market. There is one wholly-owned subsidiary in Suzhou to supply the Brake System, as well as 5 joint ventures located in Wuxi, Qingdao, Nankou, Daxing and Jiangmen to supply brake, door and HVAC systems. A Shanghai-based wholly-owned subsidiary serves as the China headquarters for the Commercial Vehicle Systems division, providing sales and marketing, application engineering and global sourcing services. Moreover, the division also operates a joint venture and a wholly-owned company in Dalian and 2 joint ventures located in Chongqing and Shiyan to supply a range of commercial vehicle brake products.

经过多年的发展，克诺尔已经成为中国市场中一个举足轻重的品牌。公司目前在中国的13个地方拥有业务经营（包括亚太区总部所在地香港），雇用员工约4600人；公司正以较快的速度稳步向前发展。位于北京的克诺尔轨道车辆系统中国区总部，主要承担轨道车辆制动系统、车门系统、空调系统中国区的销售、市场、研发、运营、质量、采购、物流、人力资源、财务、企业交流、售后等职能管理。轨道车辆系统中国区在苏州有一家独资公司，提供轨道车辆制动系统。另有5家合资公司，分别位于无锡、青岛、南口、大兴和江门，主要向轨道交通领域提供制动、车门和空调系统相关产品。位于上海的全资子公司是集团商用车辆系统部在中国的总部，主要负责提供市场营销、应用工程和全球采购服务。此外，商用车辆系统部还在大连拥有一家合资公司和一家全资公司，以及在重庆和十堰拥有一家合资公司，负责提供全系列的商用车辆制动产品。
	https://www.knorr-bremse.com.cn/cn/
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	Optibelt Power Transmission (Taicang) Co. Ltd.

欧皮特传动系统（太仓）有限公司
	欧皮特集团公司成立于1872年，总部设在德国，是一家具有百年历史的著名传动带生产跨国企业，欧洲拥有8家工厂，全球拥有32多个销售代表处，员工超过2000人。主要开发、加工、生产并销售工程塑料聚合产品，其产品广泛应用于汽车工业、家电行业和农业等诸多领域。欧皮特传动系统(太仓)有限公司，是欧皮特集团在中国设立的第一家生产企业，同时也是其在亚洲的第一个产品生产基地。公司主要业务为开发、加工、生产传动系统等工程橡胶和聚合物产品，销售公司自产产品，并提供相关的售后服务。
	https://www.optibelt.com/us/home/
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	Rhein Technologies (Shanghai) Co., Ltd.

Rheinland Greater China

莱茵技术（上海）有限公司
莱茵TÜV大中华区
	莱茵技术(上海)有限公司共有五大事业群：工业服务与信息安全、交通服务、产品服务、管理体系服务、莱茵学院与生命关怀。业务涉及商业活动和日常生活的所有重要领域，不仅包括能源行业和消费品行业，还包括汽车行业、基本材料和投资产品、环保技术、贸易、建筑、食品工业、航空、铁路技术、IT行业、信息安全和数据保护、物流、银行和金融服务提供商、农业、旅游以及教育和医疗行业。德国莱茵TÜV向来以严谨高质量的测试认证服务著称，从公正独立的角度提供各项专业评估，为当地企业提供符合安全、质量以及环保的一站式解决方案。自1872年成立以来，我们一直为解决人类、环境和科技互动过程中出现的挑战，提供安全的、可持续的解决方案。作为一个独立、公正和专业的机构，我们长期致力于营造一个同时符合人类和环境需要的美好未来。
	https://www.tuv.com/greater-china/cn/
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	Arqum GmbH

德国Arqum有限公司
	Arqum是一家德国咨询公司，在德国已为1500多家企业提供了能效咨询服务，由德国联邦环境、自然资源保护和核安全部委托其在中国寻找相关能效网络开展能效咨询，建立气候保护合作网。该公司对与相关中企在低碳环保技术领域开展合作感兴趣。
	https://www.arqum.de/en/homepage/
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	MAHLE Electric Drive (Taicang) Co., Ltd.

马勒电驱动（太仓）有限公司
	MAHLE Electric Drive (Taicang) Co., Ltd. (MEDT, formerly known as Letrika) was established in November 2005. With the registered capital of 1,129,94 euros, the company has 354 employees and covers an area about 4,5000 square meters. Every second car produced worldwide contains MAHLE components. In early 2006, we started the production of a variety of DC motors and quickly entered the local market of starter motors and alternators. Many new products like actuators, EPS motor, ABS motor, auxiliary bike motor, coolant fan and electronic components enlarge company's product portfolio recently. All these products represent an outstanding further growth. MEDT has a number of advanced production assembly lines, with high-end testing equipment to carry out rigorous testing of all components, to ensure the superior quality of all products. 

马勒电驱动（太仓）有限公司于2005 年11月投资设立， 原名为雷瑞卡（苏州）汽车电器有限公司，现注册资本1129.94 万欧元。公司现有员工354人，占地面积约4.5万平方米。世界上每两辆汽车中，就有一辆使用了马勒的零部件。2006 年初，公司引入部分直流电机的生产，迅速进入起动机和发电机市场。 最近许多新产品，如执行器、助力转向电机、ABS 马达电机、辅助自行车电机、电子冷却风扇电机和电子元件，扩展了公司的产品系列。所有这些产品展示了不同凡响的进一步发展。 马勒电驱动太仓拥有多条先进的生产装配线，配备高端检测设备对所有部件进行严格测试，确保所有产品的卓越品质。

Cooperation interest 感兴趣的合作领域：
Chemical management, hazardous waste management化学品管理，危废管理
	http://www.cn.mahle.com
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	Schaeffler China
舍弗勒中国
	Since its investment in China in 1995, Schaeffler Greater China has become an important supplier and business partner of the automotive and industrial sectors in China. Upholding the concept of “in the region, for the region”, Schaeffler Greater China is committed to providing products at the best quality and zero distance services to customers. By delivering high-precision components and systems in engine, transmission, and chassis applications, as well as rolling and plain bearing solutions for a large number of industrial applications, the Schaeffler Group is shaping “Mobility for tomorrow” to a significant degree.

舍弗勒集团是一家全球性的汽车和工业产品供应商。舍弗勒于1995年开始在中国投资生产。20多年来，舍弗勒已成为中国汽车和工业领域重要的供应商和合作伙伴。秉承“本土资源服务本土市场”理念，舍弗勒致力于本土生产和本土研发，为客户提供高品质产品与近距离服务。舍弗勒集团正在通过提供发动机、变速器和底盘用高精度部件和系统以及大量工业滚动和滑动轴承解决方案以彻底改变“未来出行”。

Cooperation interest 感兴趣的合作领域：
Contribute to the development of sustainability activities in Taicang together with local communities.

Procurement of electricity from renewable source.

Joint development of green power generation in Taicang.

Green fuel to replace natural gas.

与当地社区一起，为太仓可持续发展活动的发展做出贡献。
采购可再生能源电力。
共同开发太仓绿色发电。
用绿色燃料替代天然气。
	https://www.schaeffler.cn/zh/
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	OECHSLER Group

裕克施乐集团
	OECHSLER China is a regional headquarters in Asia Pacific region, with a factory area of approximately 46620 square meters for the intelligent production of precision plastic products. It has passed ISO9001, IATF16949, and ISO13485 quality management system certification, ISO14001 and ISO45001 EHS management system certification, GB/T 29490 intellectual property management system certification, ISO50001 energy management system certification, GB/T33000 level 2 safety production standardization certification, and the  certification of integrated management system for industrialization and industrialization. It has been awarded the titles of Approved High tech Enterprise, Postdoctoral Innovation Practice Base, Jiangsu Provincial Enterprise Technology Center, Jiangsu Provincial Automotive actuator Engineering Technology Research Center, and Suzhou Intelligent Factory

裕克施乐中国是亚太地区的区域总部，厂区面积约为46,620平方米的精密塑料制品智能化生产企业。它通过了ISO9001、IATF16949和ISO13485质量管理体系认证、ISO14001和ISO45001 EHS管理体系认证、GB/T 29490 知识产权管理体系认证、ISO50001能源管理体系、GB/T33000二级安全生产标准化认证以及两化融合管理体系认证。它被授予获批高新技术企业、博士后创新实践基地、江苏省企业技术中心、江苏省汽车执行器工程技术研究中心，以及苏州市智能工厂。
Cooperation interest 感兴趣的合作领域：
Classification, collection, and treatment of solid waste. Trends in sustainable development, local policies, and future prospects

固体废物的分类、收集和处理。可持续发展的趋势，地方政策和未来展望
	www.oechsler.com
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	Bürkle Machinery (Taicang) Co., Ltd.

博可机械（太仓）有限公司
	BÜRKLE is A century of success, Foundation (1920) First products for woodworking. Multilayer, entry into PCB industry, Automation and plants. The foundation of Bürkle Taicang Bürkle China R&D(2020). Burkle is a Reliable Partner 100 years’ experience. Long term development and grow with customer. BÜRKLE – Solutions covered in six industries，includes PCB, Woodworking, PV, Insulation, Glass, Smart Card. Process of six industries involve temperature, pressure, vacuum and parallelism, Process is well proven in many industries.

博可享有一个世纪的成功。博可德国成立于1960年，进入PCB多层压机领域。博可太仓成立及奠基博可研发中心于2020年。博可是一家可靠的合作伙伴，拥有百年专业经验，同时致力于长期发展合作以及和客户同时成长。博可业务覆盖6大业务包含：线路板，木工家具，光伏，保温板，智能玻璃，智能卡。六大业务工艺围绕温度，压力，真空和平整度并且得到各行业认证

Cooperation interest 感兴趣的合作领域：
Classification, collection, and treatment of solid waste. Chemical and hazardous waste management. 固体废物的分类、收集和处理.化学品及危险废弃物的管理
	www.burklechina.tech
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	Huber Ranner Group

博纳集团
	博纳集团是一家专注于空气处理设备制造，研发近50年的德国企业，是德国空气处理设备行业标准RLT的主要编制单位。博纳环境设备(太仓)有限公司是由德国博纳空调集团(Huber & Ranner)在中国成立的一家中德合资企业，为德国博纳集团亚太地区总部。公司拥有行业顶尖的设计、研发、专家团队以及全球领先的生产工艺设备及制造经验。博纳提供基于工业4.0定位的高端的空气处理设备定制服务。通过高标准要求、专业设计、持续研发、柔性生产，为客户提供专业、个性化的空气处理设备定制方案，确保产品在市场中的标志地位。博纳不单在空调机组的制造上有着专业严谨的态度，并将此态度贯穿到产品的销售安装和售后服务的整个过程之中。博纳提供全价值链的优质服务，集“研发、产品、销售、安装、调试、售后”于一体，为客户提供完美的产品，服务体验。博纳凭借着悠久的发展经验，严谨的德国工艺和领先的技术在欧洲医院专用洁净空调机组领域成为无可争辩的领先者。
感兴趣的合作领域：
环境污染、气候变化、绿色节能
	www.huber-ranner.cn
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	Chiron Machine Tools (Taicang)

巨浪凯龙机床(太仓)有限公司
	CHIRON Group is a machine tool equipment supplier serving the automotive, machine building, medical and precision equipment, and aerospace industry, providing products and services such as CNC machining for milling/milling, CNC machining for turning/shaft turning, and turnkey solutions. As specialists for vertical milling and mill-turning machining centers, and for our turnkey and automation competence, we have about 1,900 employees tackle complex demands and develop future-proof solutions with real team spirit.

巨浪凯龙机床是一家机床设备供应商，服务于汽车工业、机械制造、医疗和精密设备以及航空航天等领域，提供铣切/铣削CNC加工、车削/轴车削CNC加工、交钥匙解决方案等产品和服务。作为立式加工中心、铣车复合加工中心、交钥匙解决方案及自动化应用专家，在世界各地都备受青睐。巨浪凯龙在全球拥有将近1900名员工。
	https://chiron-group.cn/


